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PROTOKÓŁ NR 0012.9.5.2020 

z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji   
w dniu 22 września 2020r. 

 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
Czas posiedzenia: 13.00 – 14.40. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączoną listą obecności. 
 
Porządek obrad: 
 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Skarga ZS nr 6.  

 
4. Skarga SP-20.   

 
5. Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2020 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osób fizycznych,  
 

 Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za bezzasadną,  
 

 Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za zrealizowaną. 
 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 23 czerwca 2020r. 

8. Zakończenie posiedzenia.     

 
 
 
 
Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Łukasz Kasza otwarł posiedzenie, powitał przybyłych 
gości oraz członków Komisji.  
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Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto głosami: za-5, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 
Ad.3. 
Skarga ZS nr 6.  
 
Przewodniczący Komisji odczytał treść skargi na przeprowadzony nabór na 
stanowisko głównego księgowego w Zespole Szkół nr 6 w Jastrzębiu-Zdroju. 
 
Jolanta Kłopeć – Dyrektor Zespołu Szkół nr 6 w Jastrzębiu- Zdroju przedstawiła 
swoje stanowisko i odniosła się do zarzutów poruszonych w skardze.  
 
Radni przeprowadzili dyskusję, w wyniku której przyjęli stanowisko,                
iż do zarzucanych w skardze naruszeń prawa i zasad rekrutacji nie doszło, a 
także nie doszło do zatrudnienia osoby, co do zatrudnienia której osoba skarżąca 
miała zarzuty. W związku z powyższym uznano, iż zarzuty są bezpodstawne.  
Uzgodniono, iż na październikowe posiedzenie Komisji oraz Sesji Rady Miasta 
zostanie przygotowany projekt uchwały uznający skargę za bezzasadną.  
 

Ad.4.  
Skarga SP-20.   
 
Barbara Langosz – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 20 w Jastrzębiu-Zdroju 
odniosła się do zarzutów postawionych w skardze, przedstawiła swoje stanowisko 
w temacie rozmowy przeprowadzonej z dzieckiem przez pedagoga szkolnego na 
prośbę Ośrodka Pomocy Społecznej w Jastrzębiu-Zdroju.  
 
Stanisław Faber – Naczelnik Wydziału Edukacji Urzędu Miasta w Jastrzębiu-
Zdroju przedstawił przebieg działań po zapoznaniu się z  treścią skargi, zwrócił 
uwagę na potrzebę zachowania dużej staranności przy rozpatrywaniu skargi.  
 
W wyniku dyskusji ustalono, iż na kolejne posiedzenie Komisji zostanie 
zaproszony przedstawiciel OPS-u, w celu przedstawienia kwestii, o jakie winien 
pedagog szkolny zapytać dziecko w zakresie procedury niebieskiej karty oraz                                         
o przygotowanie przez OPS materiału pisemnego w tym temacie.  
 
Zdecydowano, iż termin rozpatrzenia skargi zostanie przedłużony do dnia                      
11 grudnia 2020r. 
 
Ad.5.  
Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój 
 

Uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały przedstawił Skarbnik Miasta 
– Dariusz Holesz.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osób fizycznych 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za bezzasadną 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
  

 Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za zrealizowaną 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 

Ad.6.  
Wolne głosy i wnioski. 

Nie wniesiono. 

 
Ad.7.  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 23 czerwca 2020r. 

Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 
Ad.8.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Łukasz Kasza podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady Komisji.  
 
 
Protokołowała         
Agnieszka Bąk 
 

    Przewodniczący 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 
Łukasz Kasza 


